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  ملخص: 

من خلال  الجزائر  في  التشريعية  للانتخابات  الإعلامية  المعالجة  على طبيعة  التعرف  إلى  الدراسة  هذه  هدفت 
التأطير الإعلامي قصد رصد أهم الأطر  المواقع الإلكترونية التابعة لقنوات أجنبية ناطقة بالعربية من منظور 

الوقوف أجل  عليها من  تم الاعتماد  التي  التأطير  التي   والكشف عمليات  والأهداف  المواقع  تلك  اتجاهات  على 
الدراسات   الدراسة ضمن إطار  تندرج هذه  إلى تحقيقها.  التأطير    في  الوصفيةتسعى  الرأي   وتأثيره علىإطار 

تم   العام الرقمي  للمحتوى الإعلامي  المضمون  تحليل  المسحي وأداة  المنهج  إنجازها على  الباحثة في  اعتمدت 
  .2021خلال فترة الحملة الانتخابية التشريعية  24س تطبيقها لدراسة موقع فران 

تأطير إعلامي، انتخابات تشريعية، مواقع إلكترونية، قنوات اجنبية ناطقة باللغة العربية كلمات مفتاحية:  

Abstract: 

The purpose of this study is to identify the nature of the media processing oflegislative  elections 

in Algeria through the websites of foreign Arabic-speaking  tv channels from the perspective of 

media framing, with a view to monitoring the most important frameworks and identifying the 

framing mechanisms that have been used to identify the trends and objectives of these websites. 

This study is part of the descriptive studies of framing research in terms of the level of impact of 

frameworks on public trends. The researcher drew on the survey curriculum and the digital media 

content analysis tool applied to study the France 24 web site during the campaign period. 

Keywords: media framing; legislative elections; web sites; forgien Arabic-speaking channels. 
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